

Our latest bi-metal screw combines series 300 and series 410 stainless steel in response to the fact that the traditional bi-metal screws could not penetrate series 304 stainless steel plate.

With its great penetrating capability and stability, the new bi-metal screw can penetrate series 300 stainless steel plate of 0.5mm~6.0mm.

Instead of the heat treatment of entire screws, which reduces the tensile and torque performance of series 304, we insist on manufacturing with high-frequency induction hardening to retain the high tensile and high torque strength of series 304.

Bi-metal Screw

Carbon Steel or 410 Stainless Steel

Stainless Steel

本公司因應傳統複合螺絲尚無法攻入304系列的不銹鋼鋼板，最新研發雙結合不銹鋼材300系列接合410系列之異種鋼材的複合螺絲。

超越市場上的一般複合螺絲，貫穿實力更堅強及穩固，可攻入0.5mm~6.0mm的300系列不銹鋼板。

進旌公司更堅持全程高週波熱處理，保有304系列原有的高抗拉及高扭力，而非一般整支螺絲熱處理破壞304系列的抗拉及扭力。

>> 歡迎貿易商合作

CHIN CHING INDUSTRIAL CO., LTD.

SCREW KING CO., LTD. 進旌工業股份有限公司 臺灣台中市大肚區成功里文昌路3段1巷151號

No. 151, Lane 1, Sec. 3, Wenchang Rd., Chengkung Vil., Dadu Dist., Taichung City, Taiwan
Tel : 886-4-2698 1986 , 2698 1586 Fax : 886-4-2699 8199 E-mail: jinjing.a2@msa.hinet.net

<http://www.screws-king.com.tw> <http://www.fastener-world.com.tw/chin-ching>



專營：不銹鋼鑽尾